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Protokół z posiedzenia Rady Dydaktycznej Wydziału Nauk Ekonomicznych 
Uniwersytetu Warszawskiego 

z dn. 26 lutego 2025 r. 
 

Posiedzenie Rady Dydaktycznej w dniu 26 lutego 2025 roku zaplanowane 

zostało w formie spotkania on-line na godzinę 13:15. Odbyło się ono w wyznaczonym 

dniu i godzinie na platformie Zoom. Spotkaniu przewodniczyła Prodziekan ds. 

studenckich dr Dominika Gadowska-dos Santos. 

Przed posiedzeniem członkom Rady Dydaktycznej przesłano do zapoznania 

się protokół z posiedzenia Rady Dydaktycznej z dnia 8 stycznia 2025 roku oraz 

raport z rekrutacji na studia podyplomowe prowadzone przez Wydział Nauk 

Ekonomicznych UW w roku akademickim 2024/2025. 

Z posiedzenia Rady Dydaktycznej z dnia 26 lutego 2025 roku zostało 

sporządzone nagranie dla celów przygotowania protokołu. Zgody na nagranie 

udzielili wszyscy uczestnicy posiedzenia. 

 
Na posiedzeniu nieobecna była: 
1. dr Dorota Mirowska-Wierzbicka 

 

Agenda posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

3. Informacje KJD 

4. Powołanie wiceprzewodniczącego Rady Dydaktycznej 

5. Zawieszenie rekrutacji na wybrane kierunki studiów prowadzone przez Wydział 

Nauk Ekonomicznych na rok akademicki 2025/2026 

6. Limity przyjęć na poszczególne kierunki studiów na rok akademicki 2025/2026 

7. Zmiany w programach studiów 
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8. Monitoring przebiegu i wyników egzaminów dyplomowych przeprowadzonych  

w roku akademickim 2023/2024 

9. Sprawozdanie z rekrutacji na studia podyplomowe na rok akademicki 2024/2025 

10. Sprawy różne  

Prodziekan przywitała wszystkich członków Rady Dydaktycznej i następnie 

przeszła do punktu pierwszego posiedzenia. 

Ad 1 
Głos w sprawie przyjęcia porządku obrad oddało 20 osób, wszystkie głosy były za 

przyjęciem porządku obrad. Nikt nie głosował przeciw. Porządek obrad przyjęto. 

Ad 2 
Protokół z posiedzenia RD, które odbyło się w dniu 8 stycznia 2025 roku został 

wysłany drogą mailową do zapoznania się przed posiedzeniem wszystkim członkom 

Rady Dydaktycznej. Żadne uwagi do projektu protokołu nie zostały zgłoszone. Głos 

w sprawie przyjęcia protokołu oddało 20 osób, wszystkie głosy były za przyjęciem 

protokołu. Nikt nie głosował przeciw. Protokół przyjęto. 

Ad 3 
Następnie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos przeszła do punktu 

trzeciego, czyli „Informacji KJD”. Poruszone zostały następujące kwestie: 

• Prodziekan pogratulowała Laureatom tegorocznej nagrody w Konkursie im. A. 

Semkowa na najlepszą obronioną pracę magisterską na Wydziale Nauk 

Ekonomicznych UW w roku akademickim 2023/2024. W dniu 14 stycznia Kapituła 

Konkursu przyznała nagrodę Panu mgr. Janowi Frąckowiakowi za pracę pt. 

„Machine Learning Algorithms for Early Sepsis Diagnosis: Predictive Power, 

Explainability and Economic Advantage” (promotor: dr Marcin Chlebus) oraz Pani 

mgr Irenie Zimovskiej za pracę pt. „Exploring parliamentary activity in the Polish 

Sejm: analyzing parliamentary interpellations with text mining” (promotor: dr hab. 

Jacek Lewkowicz, prof. ucz.)  
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• Prodziekan pogratulowała Laureatom Konkursu o Nagrodę im. Prof. Władysława 

Baki na najlepszą pracę licencjacką na Wydziale Nauk Ekonomicznych UW.  

Kapituła Konkursu nagrodziła w roku akademickim 2023/2024 pracę dyplomową p. 

Bartłomieja Gieszczyka i p. Marcina Pałki pt. „Child penalty in Poland: new 

evidence from an event study on administrative data” przygotowaną pod 

kierunkiem dr. hab. Michała Brzezińskiego, prof. ucz. 

• Prodziekan pogratulowała studentom Wydziału Nauk Ekonomicznych UW, którzy 

wzięli udział w międzynarodowej olimpiadzie ekonomicznej: p. Janowi Hincz, 

studentowi II roku studiów magisterskich na kierunku Ekonomia Przedsiębiorstwa 

za zajęcie III miejsca oraz p. Arturowi Stankiewicz, studentowi II roku studiów 

licencjackich na kierunku Ekonomia Międzynarodowa, który wykazał się (cyt.) 

„znaczącym zrozumieniem zjawisk gospodarczych i umiejętnościami 

analitycznymi”. 

• Prodziekan poinformowała o zaplanowanych na 6 marca pierwszych warsztatach 

Wydziału Nauk Ekonomicznych UW wraz z Citi dla studentów pod hasłem „The first 

meeting – Navigate your career opportunities and paths” w zakresie ryzyka i 

finansów ilościowych. 

Ad.  4 

Następnie Prodziekan przeszła do kolejnego punktu spotkania, czyli powołania 

Wiceprzewodniczącego Rady Dydaktycznej na kadencję 2025/2028, które odbywa się 

na podstawie przepisów Uchwały nr 2 Uniwersyteckiej Rady ds. Kształcenia z dnia 27 

stycznia 2020 w sprawie zasad działania rad dydaktycznych na Uniwersytecie 

Warszawskim.   

Prodziekan zaproponowała kandydaturę prof. dr. hab. Janusza Kudły, który 

posiada wieloletnie doświadczenie w pracy dydaktycznej i naukowej, a także 

organizacyjnej na Wydziale Nauk Ekonomicznych UW. Pełnił m.in. rolę Prodziekana ds. 

studenckich w latach 2008-2012, był Prodziekanem ds. naukowych a obecnie jest 

członkiem Komisji ds. Nagrody im. A. Semkowa. Głos w sprawie zabrała dr hab. prof. 
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ucz. Renata Gabryelczyk popierając kandydaturę. 

Następnie odbyło się głosowanie w sprawie powołania wiceprzewodniczącego 

Rady Dydaktycznej na kadencję 2025/2028. Głos w sprawie oddało 18 osób, wszystkie 

głosy były za powołaniem na wiceprzewodniczącego prof. dr hab. Janusza Kudły, 3 

osoby nie oddały głosu, nikt nie głosował przeciw.  

Serdeczne gratulacje dla prof. dr hab. Janusza Kudły. 

Ad. 5 

Następnie Prodziekan przeszła do kolejnego punktu spotkania dotyczącego 

zawieszenia rekrutacji na wybrane kierunki studiów na rok akademicki 2025/2026. 

Na wstępie zostały przedstawione problemy odnotowane podczas poprzednich 

rekrutacji: 

• Brak powodzenia rekrutacji na kierunkach studiów: 

- Ekonomia, studia drugiego stopnia w formie niestacjonarnej (wieczorowej) 

- Finanse i Rachunkowość, studia drugiego stopnia w formie niestacjonarnej 

(wieczorowej) 

W/w programy już w zeszłym roku nie zostały uruchomione ze względu na 

niewystarczającą liczbę kandydatów na studia. W związku z tym została 

przedstawiona propozycja aby zawiesić rekrutację na w/w kierunki w roku 

akademickim 2025/2026.  

• Problemy z uzyskaniem wizy przez przyjętych na studia prowadzone w języku 

angielskim w formie niestacjonarnej.. Dotyczy to przede wszystkim przyjętych na 

kierunki: 

- Finance, International Investment and Accounting, studia pierwszego stopnia w 

formie niestacjonarnej (wieczorowej) 

- Quantitative Finance, studia drugiego stopnia w formie niestacjonarnej 

(wieczorowej) 

Posiadanie statusu studenta studiów niestacjonarnych utrudnia proces otrzymania 

wizy mimo otrzymania z Wydziału odpowiedniej dokumentacji wspierającej. Biura 
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konsularne mają często wątpliwości co do wiarygodności chęci podjęcia studiów w 

Polsce. Kolejnym problemem jaki studenci będący obcokrajowcami napotykają jest 

brak możliwości podjęcia pracy jeśli są studentami studiów niestacjonarnych. 

Decydując się na studia niestacjonarne mają nadzieję na podjęcie pracy w celu 

uzyskania dochodu w celu pokrycia kosztów utrzymania, co finalnie okazuje się 

niemożliwe. Natomiast możliwość zmiany statusu studiów niestacjonarnych na 

studia stacjonarne jest tylko możliwa najwcześniej po ukończonym pierwszym roku i 

po spełnieniu warunków co do wyników w nauce, które określa Rada Dydaktyczna. 

Już w zeszłym roku zostały podjęte rozmowy z Prorektorem dr. hab. prof. ucz. 

Sławomirem Żółtkiem, w ramach których wystąpiono o zgodę na częściowe 

przesunięcie limitu ze studiów niestacjonarnych na studia stacjonarne w języku 

angielskim. W tym roku chcielibyśmy uzyskać aprobatę Prorektora dr hab. prof. ucz. 

Macieja Rasia dla objęcia tą zmianę dwóch kolejnych kierunków: Finance, 

International Investment and Accounting oraz Quantitative Finance. 

Głos w sprawie zabrali kolejno: Marcin Miszkiel, Aleksandra Łukasiak, dr Dagmara 

Mycielska, dr Dominika Gadowska-dos Santos.  

Następnie odbyło się głosowanie w sprawie zawieszenia rekrutacji na wybrane 

kierunki studiów prowadzone przez Wydział Nauk Ekonomicznych UW na rok 

akademicki 2025/2026. Głos w sprawie oddało 20 osób, 18 osób oddało głos “ZA”, 2 

osoby zagłosowały “PRZECIW”, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Ad.6 

 Następnie Prodziekan przeszła do kolejnego punktu dotyczącego limitu przyjęć 

na poszczególne kierunki studiów na rok akademicki 2025/2026. Prodziekan 

przedstawiła członkom Rady Dydaktycznej propozycje limitu przyjęć na studia 

stacjonarne i niestacjonarne na rok akademicki 2025/2026. 

W w/w sprawie nikt nie zabrał głosu. 

Następnie odbyło się głosowanie w sprawie przyjęcia limitu przyjęć na rok 

akademicki 2025/2026. Głos w sprawie oddało 20 osób, 18 osób oddało głos “Za”, 2 
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osoby “Wstrzymały się od głosu”, nikt nie zagłosował “Przeciw”. 

Ad.7 

Następnie Prodziekan przeszła do kolejnego punktu posiedzenia, czyli zmian w 

programie studiów stacjonarnych i niestacjonarnych drugiego stopnia na kierunku 

International Economics. 

W związku ze zmianami jakich doświadczyliśmy od 2019 roku, dotyczącymi m.in. skali 

problemów w naszym otoczeniu gospodarczym oraz pojawieniem się nowych metod i 

narzędzi analizy, Prodziekan przedstawiła propozycje zmian programu obejmujące: 

1. Treści programowe poszczególnych przedmiotów – aktualizacja treści 

programowych poszczególnych przedmiotów tak, aby w ramach istniejącej siatki 

zajęć było możliwe uwzględnienie fundamentalnych dylematów współczesnej 

cywilizacji, a także przystosowanie programu do wypracowanych nowych metod i 

narzędzi analizy. 

2. Efekty uczenia się – aktualizacja brzmienia efektów uczenia się wynikająca z 

korekty treści programowych poszczególnych przedmiotów oraz chęci 

dostosowania się do obowiązujących wytycznych ujętych w Polskiej Ramie 

Kwalifikacji, typowych dla kwalifikacji uzyskiwanych w ramach szkolnictwa 

wyższego na poziomie 7. 

3. Dostosowanie liczby punktów ECTS do zaktualizowanych szacunków nakładów 

pracy osoby studiującej, będących konsekwencją aktualizacji treści programowych 

dla kursów: Międzynarodowe migracje zarobkowe, Międzynarodowa geografia 

ekonomiczna, Finanse międzynarodowe, Międzynarodowe negocjacje handlowe. 

Głos w sprawie zabrali kolejno: prof. ucz dr hab. Leszek Wincenciak, Heybat Naghiyev. 

Następnie odbyło się głosowanie w sprawie zaproponowanych zmian na kierunku 

International Economics. W głosowaniu dotyczącym zmian na studiach stacjonarnych 

drugiego stopnia na kierunku International Economics głos w oddało 16 osób za 

przyjęciem zmian, 3 osoby głosowały „Przeciw”, 1 osoba wstrzymała się od głosu. W 
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głosowaniu dotyczącym zmian na studiach niestacjonarnych drugiego stopnia na 

kierunku International Economics. Głos w sprawie oddało 20 osób, 16 osób 

zagłosowało za przyjęciem zmian, 3 osoby głosowały „Przeciw”, 1 osoba wstrzymała 

się od głosu. 

Ad. 8 

Następnie Prodziekan przeszła do kolejnego punktu spotkania – kwestii 

monitorowania przebiegu i wyników egzaminów dyplomowych przeprowadzonych w 

roku akademickim 2023/2024.  

Na podstawie Uchwały nr 2 Uniwersyteckiej Rady ds. kształcenia z dnia 27 

stycznia 2020 roku w sprawie zasad działania Rad Dydaktycznych na Uniwersytecie 

Warszawskim Prodziekan zaproponowała powołanie Komisji ds. monitorowania 

przebiegu i wyników egzaminów dyplomowych przeprowadzonych w roku 

akademickim 2023/2024. Prodziekan zaproponowała następujące kandydatury osób: 

• dr Marcin Chlebus 

• prof. dr hab. Janusz Kudła 

• dr Dagmara Mycielska 

• dr Katarzyna Peryt Kowalska 

Następnie odbyło się głosowanie w sprawie powołania członków komisji.  

• dr Marcin Chlebus: głos w sprawie oddało 15 osób, 14 osób oddało głos “Za”, 1 

osoba “Wstrzymała się od głosu”, nikt nie zagłosował “Przeciw”, 5 osób nie oddało 

głosu. 

• prof. dr hab. Janusz Kudła głos w sprawie oddało 15 osób, 15 osób oddało głos 

“Za”, nikt nie zagłosował “Przeciw”, 5 osób nie oddało głosu 

• dr Dagmara Mycielska głos w sprawie oddało 15 osób, 14 osób oddało głos “Za”, 

1 osoba “Wstrzymała się od głosu”, nikt nie zagłosował “Przeciw”, 5 osób nie oddało 

głosu 

• dr Katarzyna Peryt Kowalska głos w sprawie oddało 15 osób, 14 osób oddało głos 
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“Za”, 1 osoba “Wstrzymała się od głosu”, nikt nie zagłosował “Przeciw”, 5 osób nie 

oddało głosu 

 

Ad. 9 

Następnie Prodziekan przeszła kolejnego punktu dotyczącego sprawozdania z 

rekrutacji na studia podyplomowe na rok akademicki 2024/2025.  

Sprawozdanie zostało opracowane przez Pana Piotra Manderę i dotyczyło kierunków: 

• „Data Science w zastosowaniach biznesowych – praktyczne warsztaty”,  

• „Analityka danych z wykorzystaniem języka SQL (w bazach danych Oracle) oraz 

narzędzi Business Intelligence (Power BI i Tableau)”,  

• „Ekonomiczna analiza danych w programie Microsoft Excel i języku programowania 

VBA”.  

W sprawozdaniu zostały ujęte podstawowe informacje dotyczące między innymi 

poprawnie dokonanych zapisów na studia (w systemie IRK wraz z opłatami oraz 

kompletem dokumentów), ilości osób które zrezygnowały przed ogłoszeniem wyników 

oraz po ogłoszeniu wyników rekrutacji, a także liczby osób przyjętych na studia 

podyplomowe na poszczególne kierunki. 

W w/w sprawie nikt nie zabrał głosu. 

Ad.10 

W sprawach różnych zostały podniesione następujące kwestie: 

• Prodziekan poinformowała członków Rady Dydaktycznej o wpłynięciu nowego 

wniosku nostryfikacyjnego, który zostanie przedstawiony podczas kolejnego 

posiedzenia Rady Dydaktycznej. 

• Pan Marcin Miszkiel zgłosił się z pytaniem dotyczącym tego, czy nastąpią jakieś 

zmiany w zakresie zagadnień poruszanych podczas obrony pracy dyplomowej. 

Prodziekan poinformowała, że zmiany nie zostaną wprowadzone na najbliższe 
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obrony, ewentualne zmiany mogą dotyczyć obron prac dyplomowych w sesji 

czerwcowo-lipcowej. Sprawa ta będzie rozpatrywana na kolejnych posiedzeniach 

Rady Dydaktycznej. 

• dr hab. prof. ucz. Renata Gabryelczyk zwróciła się do przedstawicieli Samorządu 

Studentów z propozycją utworzenia zbiórki karmy, ewentualnych środków na 

kleszcze, czy szczepienia dla „Wydziałowego Kotka-Wnetki”. 

Następne posiedzenie zostało zaplanowane na 12 marca 2025 o godzinie 13:15 

w formie online. 

/Protokół sporządziła Monika Kożuchowska/ 
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	Następnie odbyło się głosowanie w sprawie zaproponowanych zmian na kierunku International Economics. W głosowaniu dotyczącym zmian na studiach stacjonarnych drugiego stopnia na kierunku International Economics głos w oddało 16 osób za przyjęciem zmian...
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	 prof. dr hab. Janusz Kudła
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	 dr Katarzyna Peryt Kowalska
	Następnie odbyło się głosowanie w sprawie powołania członków komisji.
	 dr Marcin Chlebus: głos w sprawie oddało 15 osób, 14 osób oddało głos “Za”, 1 osoba “Wstrzymała się od głosu”, nikt nie zagłosował “Przeciw”, 5 osób nie oddało głosu.
	 prof. dr hab. Janusz Kudła głos w sprawie oddało 15 osób, 15 osób oddało głos “Za”, nikt nie zagłosował “Przeciw”, 5 osób nie oddało głosu
	 dr Dagmara Mycielska głos w sprawie oddało 15 osób, 14 osób oddało głos “Za”, 1 osoba “Wstrzymała się od głosu”, nikt nie zagłosował “Przeciw”, 5 osób nie oddało głosu
	 dr Katarzyna Peryt Kowalska głos w sprawie oddało 15 osób, 14 osób oddało głos “Za”, 1 osoba “Wstrzymała się od głosu”, nikt nie zagłosował “Przeciw”, 5 osób nie oddało głosu
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	 „Analityka danych z wykorzystaniem języka SQL (w bazach danych Oracle) oraz narzędzi Business Intelligence (Power BI i Tableau)”,
	 „Ekonomiczna analiza danych w programie Microsoft Excel i języku programowania VBA”.
	W sprawozdaniu zostały ujęte podstawowe informacje dotyczące między innymi poprawnie dokonanych zapisów na studia (w systemie IRK wraz z opłatami oraz kompletem dokumentów), ilości osób które zrezygnowały przed ogłoszeniem wyników oraz po ogłoszeniu w...
	W w/w sprawie nikt nie zabrał głosu.
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	W sprawach różnych zostały podniesione następujące kwestie:
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